





SSM Registration No: KPK/LN 9863 Company No: 1334579V







37-5-1, Level 5, Block G, Cheras Business Centre, Jalan 3/101C Cheras, 56100 Kuala Lumpur



No 11, 1st Floor, Lorong Ulu Sungai Merah 35B2, 96000 Sibu, Sarawak





Our tour guide will meet you at Phu Quoc Airport.

Visiting Uncle's Temple is located in the center of Phu Quoc Island. It is a place where every guest who comes to Phu Quoc Island must experience.

Visit Pepper Farm to explore how Phu Quoc is called "pepper factory in Vietnam".

Another "must see" attraction in Phu Quoc is Phu Quoc Prison which was built by French during Colonialism Era. Learn how fish sauce is made with a visit to the fish sauce factory. At night, visit Phu Quoc night market and enjoy night life here. Overnight in Phu Quoc.



- Hotel 住宿 Sunset Beach Resort & Spa 4* Hotel
- <mark>◯ Meal</mark> 包含晚餐 Includes Dinne



香岛一日游 (全世界跨海最长缆车、越南最大的水上公园)

South Island (Mediterranean, World's longest cable car across the sea, Kiss Bridge)

早餐后,出发前往富国岛南岛。参观《地中海区》位于富国岛最南点,是富国岛最发展也是最繁荣的区域。 继而乘坐《世界跨海最长缆车线》前往《香岛》。《香岛》是属于富国群岛最南端的一座小岛,岛上拥有美丽海滩以及 5,7km²大的游乐园(所有游玩项目的门票都包含)

-太阳游乐园:又世界最长木造云霄飞车 , 360度旋转景观塔 , 还有 aquatopia水上乐园。

-落日小镇:富国岛必打卡点之一,一个带有地中海风格的建筑小镇,很有欧洲的感觉。镇上有一座接吻桥,黄昏的实话拍照特出片。

-富国岛大世界商业街: 富国岛北部著名景点"富国岛小威尼斯"。

下午参观《黄昏桥》,该地方是富国岛拍婚纱的首选,也是欣赏日落再好不过的地方。 住富国岛。

After breakfast, depart for South Phu Quoc Island. Visit the Mediterranean Zone located at the southernmost point of Phu Quoc Island, which is the most developed and prosperous area of the island. Then, take the world's longest over-sea cable car to Hon Thom Island. Hon Thom, the southernmost island of the Phu Quoc archipelago, features beautiful beaches and a 5.7 km² amusement park (all rides and attractions are included in the ticket).

- Sun World Nature Park: Home to the world's longest wooden roller coaster, a 360-degree rotating observation tower, and the Aquatopia Water Park. Sunset Town: A must-visit spot in Phu Quoc, this Mediterranean-style town exudes a European vibe. It features a "Kissing Bridge," perfect for stunning sunset photos.
- Phu Quoc Grand World Commercial Street: Located in the northern part of the island, this iconic destination is often referred to as "Phu Quoc' s Little Venice."

In the afternoon, visit the Sunset Bridge, a top choice for wedding photography in Phu Quoc and one of the best spots to admire breathtaking sunsets. Overnight stay in Phu Quoc.

Hotel 住宿 Sunset Beach Resort & Spa 4* Hotel

Meal 包含酒店自助早餐,午餐,晚餐 Includes Hotel Buffet Breakfast, Lunch, Dinner



DAY 3

维珍宝乐园(维珍动物园 + 维珍奇迹乐园) Vinpearl (VinSafary + VinWonders)

早餐于酒店内享用,餐后出发前往《珍珠岛游乐区 Vinpearl》,在此参观: VinWonders (世界奇观区域 – 门票包含): 又称《小欧城》,VinWonders 的确是个迷你版的欧洲,里面的设计以及建筑风格肯定不会让网美姐妹们失望。 VinSafari (越南最大的野生动物园 - 门票包含): 野生动物园占地180公顷,目前饲养着非洲斑马、骆驼、羚羊、孟加拉虎、非洲狮、黑白狐猴等150种国内外动物3000余只。 晚上住富国岛。

Enjoy breakfast at the hotel, after the meal, depart for Vinpearl Phu Quoc, where you can visit:

VinWonders (ticket included): Also known as "Little Europe City", VinWonders is indeed a miniature version of Europe. The design and architectural style inside will definitely not disappoint the online beauty sisters.

VinSafary (Vietnam's largest safari park - tickets included): The safari park covers an area of 180 hectares, currently raising more than 3,000 domestic and foreign animals of 150 species including African zebras, camels, antelopes, Bengal tigers, African lions, and black and white lemurs.

Overnight in Phu Quoc.

Hotel 住宿 Sunset Beach
Resort & Spa 4* Hotel

Meal 包含酒店自助早餐,午餐,晚餐 Includes Hotel Buffet Breakfast, Lunch, Dinner





富国岛—送机 AIRPORT FOR DEPARTURE Meal

包含酒店自助早餐 Includes Hotel Buffet Breakfast

早上自由于度假村内享受豪华设备及个人空间。

11:30am司机会准时到酒店接您,送往机场办理登机手续回国,行程结束。

Morning time, free and easy and relax in resort.

11:30am our driver will meet you at hotel and transfer to Airport, thank you and good bye!